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1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2a. Beëdiging nieuwe commissieleden 
 
Het lid E. Verkampen legt in handen van de voorzitter ten overstaan van de commissie de belofte af. De 
leden H.L.M. Meijer en A.M. Meijer leggen in handen van de voorzitter ten overstaand van de commissie 
de eed af. 
Nb. de heer Zock (SP) is afwezig en dient in de volgende commissievergadering beëdigd te worden. 

 

2b. Benoemen plaatsvervangend voorzitter 
 
De commissie besluit in te stemmen met het voorstel, dat de commissie-voorzitters bij verhindering elkaar 
aflossen. 

 

3. Inspraak 
 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. Afgesproken wordt, om het inspreken ordentelijk te laten verlopen, 
dat de volgorde van de agenda zoveel als mogelijk rekening houdt met aanmeldingen van insprekers. Zo 
nodig worden agendapunten naar voren gehaald. Inspraak betreffende onderwerpen die niet geagendeerd 
zijn vindt plaats bij het agendapunt “inspraak”. 

 

4. Coalitieakkoord Vernieuwend Verder 2018-2022 
 
Namens de coalitiepartijen licht wethouder Elfrink kort het proces rondom de coalitie-onderhandelingen 
toe. Zij vraagt de overige fracties hoe zij aankijken tegen het gesloten akkoord.  
 
 

Aanwezig 

Voorzitter:  dhr. H.T.W. Visser  

Commissiegriffier:  mevr. E.H. Hondelink-Rinsma 

Leden 
dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang), mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes (Lokaal Belang), dhr. 
E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang), dhr. F.B.M. Evers (CDA), dhr. A.M. Meijer (CDA), dhr. P.A. Vos 
(VVD), dhr. E. Verkampen (D66), dhr. E.R. van der Schaft (SP), dhr. M.R.A. Lap (PvdA), dhr. 
H.L.M. Meijer (Sociaal Zevenaar), mevr. M.G.A. Dellepoort (GroenLinks) 

Collegeleden 
dhr. N. van Dellen, mevr. A.Y. van Loon, mevr. B.M. Elfrink, mevr. C.M. Koers-de Graaf, 
dhr. J.W.H. Winters  

Overige aanwezigen 
- 

Met kennisgeving afwezig 
dhr. B. Zock (SP) 
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Toezeggingen:  
- Naar aanleiding van de vraag van de PvdA welke specifieke punten uit andere partijprogramma’s zijn 
overgenomen is door wethouder Elfrink de toezegging gedaan een compleet overzicht te verstrekken. 
- In het Coalitieakkoord staat het volgende: voordat we beginnen met nieuwe projecten, ronden we de 
lopende projecten af. De PvdA wil graag een overzicht van de lopende projecten met een tijdsspanne 
daarbij. Door wethouder Elfrink is toegezegd het overdrachtsdocument toe te zenden aan de raad. 
- Naar aanleiding van de vraag van GroenLinks of er een overzichtskaart nieuwe gemeente Zevenaar met 
Natura 2000 gebieden beschikbaar is en en zo ja, of deze beschikbaar kan komen voor de raad is door 
wethouder Elfrink toegezegd dat deze opgesteld zal worden en verstrekt zal worden aan de raad. 
- Naar aanleiding van de vraag van D66 naar de invulling c.q. het plan m.b.t. ambitie voor wat betreft 
duurzaamheid “Zevenaar energieneutraal” is door wethouder Koers toegezegd dat dit terugkomt in een 
collegevoorstel.  
Verder is door wethouder Koers toegezegd – naar aanleiding van de vraag van de VVD waarom ingezet 
wordt op 2040 - dat er een visie komt op duurzaamheid met een integrale afweging van diverse projecten 
(klimaatparagraaf). 
- Naar aanleiding van de vraag van de VVD m.b.t. de precariorechten wordt door wethouder Van Dellen 
toegezegd dat er spoedig (vóór 1 april a.s.) een voorstel richting de raad komt met diverse varianten. 
- De coalitie zal de ter vergadering genoemde aanbevelingen/vragen mee-nemen in het Coalitieakkoord 
(Lokaal Belang). 
 
Openstaande vragen: 
PvdA: 
- Reststroken: is dit bestaand beleid? 
- Citaat: Wij zijn geen voorstander van de realisering van grote windturbines in de gemeente. Wij staan wel 
open voor kleine windturbines, mits goed ingepast in de omgeving. Wat is nu groot en wat is klein en wat 
doen we met de tussenmaat? 
- Bevriezen parkeertarieven in de stad: in 2012 toen er met het parkeerbeleid is begonnen is hiervoor een 
opzet/doorberekening gemaakt voor de komende 40 jaar. Kunnen we een overzicht ontvangen (evt. bij de 
jaarrekening 2017) over de afgelopen jaren ten opzichte van wat we toen begroot hadden? Zitten we nog op 
die lijn? Wijken we hier in positieve of negatieve zin van af?  
VVD: 
- Weinig “SMART”-doelstellingen. Hoe kan de kiezer ons hieraan houden? 
- Passage m.b.t. economie is mager. Met name voor wat betreft de burgerparticipatie. Hoe gaan we dit 
doen? Bewoners, verenigingen en ondernemingen moeten dit wel merken. VVD wil meedenken. 
- Citaat: We staan voor een gezond en solide financieel beleid. Houdt dit dan in dat er een zo min mogelijke 
lastenverhoging gaat komen?  
- Basis op orde: wat betekent dat voor de lasten van de burgers? 
- Eerste hulpverlening: is het mogelijk om dit soort doelstellingen te gaan halen? Hoe gaan we dat doen? Als 
gemeente hebben we hier weinig over te vertellen. 
- Openbare verlichting: wordt er ook gekeken naar de verlichting van achterpaadjes?  
- Toeristenbelasting: is het mogelijk om deze terug te geven aan de recreatie en de toeristen? (ook vraag van 
Sociaal Zevenaar) 
- Werkgelegenheid: de opbouw naar een sterke lokale economie wordt gemist. VVD wil graag meedenken. 
- Lokaal inkoopbeleid in relatie tot fairtrade: hoe kan je de combinatie lokaal inkoopbeleid en fairtrade 
samenvatten? Is voor lokale ondernemers lastig. Hier moet een beleid in gevonden worden. 
- Contacten met bedrijven: kan naast Lindus en AOZ ook MKB Zevenaar hierin meegenomen worden? 
- Bouwen: citaat: niet de projectontwikkelaar maar de gemeente geeft de richting van de 
projectontwikkeling aan. Wat wordt hiermee bedoeld? Graag uitleg 
- Investering veilige wegen: hierin wordt het terugbrengen van de snelheid van de Babberichseweg naar 60 
km. gemist. 
 
Conclusie: 
Het coalitie-akkoord wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. 
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5. Raadsvoorstel inzake meerjarenbegroting 2018-2021 (Z/17/294434) 

 

Openstaande vragen: 
VVD: 
Paragraaf 7.4.1 Uitvoeren Energie Audit gemeentelijke vastgoed: vermeld wordt dat op dit specifieke terrein 
afstemming met Ataro B.V. plaats. Klopt dit? Wat heeft Ataro hiermee te maken? 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. 

 

6. Raadsvoorstel inzake algemene verklaring van geen bedenkingen (omgevingsvergunningen) 
(Z/17/813768) 
 
Commissie 
In het raadsvoorstel zit nieuw beleid terwijl het een harmonisatievoorstel is. Aparte toevoegingen had men 
graag in een nieuw voorstel willen zien. Als voorbeeld wordt het project bestemmingsplan 
Bommersheufsestraat genoemd. Vragen daarbij vanuit de commissie (VVD en SP): hoe zou dit met deze 
verordening gaan uitpakken? Betekent dit dat zulke projecten dan nooit meer in de raad aan de orde 
komen? De commissie Ruimte heeft voorgesteld naar aanleiding van deze vragen dit voorstel een maandje 
op te schuiven, daar het nog niet rijp is voor besluitvorming.   
 
Toezeggingen: 
Naar aanleiding van bovenstaande discussie is door wethouder Winters toegezegd dat het college zich 
hierop zal beraden en daartoe met een schriftelijke reactie zal komen. Het onderwerp kan dan eventueel een 
maand later opnieuw geagendeerd worden. Dit moet dan wel via een ordevoorstel in de raad, nadat de 
reactie van het college is ontvangen. (Van der Schaft (SP)) 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. 

 

7. Raadsvoorstel inzake Subsidieverordening inzameling oud papier Zevenaar 2018 (Z/17/294281) 
 
Openstaande vragen: 
GroenLinks, VVD en PvdA: 
Betekent dit nu niet dat de kosten voor de burger gaan oplopen? De € 13.400,00 wordt gedekt uit de 
afvalstoffenheffing; dit betekent dan toch een verhoging voor de burger? Het papier gaat naar een afnemer 
en die betaalt een bepaalde prijs aan ons. Het heeft wel gevolgen natuurlijk als daar de prijs van het papier 
daalt of stijgt. Graag een toelichting hierop. 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. 

 

8. Raadsvoorstel inzake Procedureverordening voor advisering tegemoetkoming in planschade 
gemeente Zevenaar 2018 (Z/17/295282) 
 
Conclusie: 
De commissie gaat akkoord met het voorstel. De ter vergadering gestelde vragen zijn door het college 
beantwoord. Het voorstel is een HAMERSTUK. 
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9. Raadsvoorstel inzake beschikbaar stellen krediet voor aanleg fietspad Witte Kruis – Maatjesweg 
(Z/16/250839) 
 
Conclusie: 
De commissie gaat akkoord met het voorstel. De ter vergadering gestelde vragen zijn door het college 
beantwoord. Het voorstel is een HAMERSTUK. 

 

10. Raadsvoorstel inzake vaststellen Huisvestingsverordening gemeente Zevenaar 2018    (Z/17/292995)  
 
Commissie 
Nieuw beleid: de SP noemt voorbeeld van een ondernemer die een aantal woningen heeft gekocht en deze 
vervolgens gebruikt voor verhuur van deze woningen aan buitenlandse werknemers. Graag op dit vlak een 
wijziging in de huisvestingsverordening zodat zelfstandige bewoning niet meer gewijzigd kan worden in 
bijvoorbeeld verhuur of “huisjesmelk-constructies”. Vragen daarbij: Is het college hiervan op de hoogte? Wat 
denkt het college aan de situatie te gaan doen? Komt er aangepaste regelgeving, bijv. een omzettings-
vergunning, weigeringsgronden, uitsterfconstructie (met termijnen)? 
 
Toezeggingen:  
- Door wethouder Winters is toegezegd dat hierop vóór de zomervakantie nieuw beleid komt (in de raad). 
Een aantal doelstellingen van de Huisvestingsverordening worden op een rijtje gezet en gekeken wordt 
welke richting we opgaan. Het nieuwe beleid zal zich richten op het tegengaan van de overlast evt. via (een 
addendum op) de Huisvestingsverordening en/of de APV. GroenLinks doet het verzoek ook de 
statushouders hierbij te betrekken. 
- Bij mandaten wordt steeds gesproken over huisvestingsverordening 2016, maar dat moet 2018 zijn. De 
jaartallen zullen in het stuk worden aangepast (wethouder Winters). 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering.   

 

11. Stand van zaken A15/A12 (vast agendapunt)  
 
Wethouder Koers informeert de commissie kort over de stand van zaken en het Programma Aanpak Stikstof 
(PAS). 

 
 

12. Rondvraag 
 
Openstaande vragen: 
SP: 
Op welke wijze is het college bezig met de verkeerssituatie Babberichseweg? 
 
Toezeggingen: 
- (Semi)overkapping van het Raadhuisplein (rappellijst nr. 28): de resultaten hiervan zouden eind december 
gepresenteerd worden. Op de rappellijst is dit punt doorgestreept en wordt verwezen naar punt 92. Echter, 
punt 92 staat niet meer op de rappellijst. Graag verklaring (D66). Door wethouder Winters is toegezegd is dit 
na te gaan en hierop terug te komen. 
- Naar aanleiding van de vraag van Sociaal Zevenaar wat de status is van de promotie van 7Poort (doorkijkje 
dijk, plaatsen bord (branding)) wordt door wethouder Van Dellen toegezegd dat het college met een 
voorstel terugkomt bij de raad, waarbij de punten m.b.t. de dijk en het bord worden meegenomen.  
- De acquisiteur van 7Poort verkondigt naar buiten toe dat het nog niet zeker is dat de A15 doorgetrokken 
wordt en dat de afrit er komt en dat is een negatieve benadering van de markt. Graag dit met de persoon 
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bespreken om meer van het positieve uit te gaan (VVD). Door wethouder Van Dellen wordt toegezegd  dit 
met de acquisiteur te bespreken. Het college wordt verzocht druk uit te oefenen bij de Provincie. 

 

13. Punten van orde commissie 
 
Er zijn geen punten van orde. 

 

14. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
 
Er zijn geen mededelingen van de portefeuillehouders. 

 

15. Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21:15 uur. 

 


